
常州火车站到常州迈咔达工厂的开车方向 
 

 

 
 

前往龙江路，往北行驶约 16公里路， 左转进入兴塘西路。工厂入口

将会在你的右边。 
 
 
 

21.7 公里 – 大约 30 分钟 

 
 
 
 
 



Driving Directions from Changzhou Railway Station 
 
 

 
 
 
 

Drive north on Longjiang Road for approximately 16 km.  Turn left onto 

Xingtang Road and the factory entrance will be on your right.  

 
 
21.7 km – approximately 30 minutes 
 

 
 
 
 

 
 



上海虹桥站到常州迈咔达工厂的开车方向 
 

 
 

 

驶入 G42 沪蓉高速（南京方向）。下 薛家/常州港 出口，从常州港

方向驶入龙江北路，往北行驶约 8 公里，向左转，进入兴塘西路。工

厂入口将会在你的右边。 
 
 

179 公里 – 大约两个小时  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Driving Directions from Shanghai Hongqiao Railway Station 
 
 

 
 
 

Take the G42 expressway in the direction of Nanjing. Get off at the exit for 

Xuejia/Changzhou Gang and keep left to merge onto Longjiang Road. Drive 

north on Longjiang Road for approximately 8 km. Turn left onto Xingtang Road 

and the factory entrance will be on your right.  

 

 
179 km – approximately 2 hours 
 

 



南京南站到常州迈咔达工厂的开车方向 
 
 

 
 
 

前往 G42 沪蓉高速（上海方向）。下 薛家/常州港 出口，从常州港

方向驶入龙江北路，往北行驶约 8 公里，向左转，进入兴塘西路。工

厂入口将会在你的右边。 
 

 

131 公里 – 大约一个半小时 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Driving Directions from Nanjing South Railway Station 
 
 

 
 
 
 

Take the G42 expressway in the direction of Shanghai. Get off at the exit for 

Xuejia/Changzhou Gang and keep left to merge onto Longjiang Road. Drive 

north on Longjiang Road for approximately 8 km.  Turn left onto Xingtang 

Road and the factory entrance will be on your right. 

 

131 km – approximately 1 hour 30 minutes 


